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Starčevci s nestrpljenjem očekuju start letnjeg programa.   Ono što se pokazalo kao dobro, ne
treba menjati, a program treba dopiuniti i novim, prvenstveno sadržajima za decu - stav je
meštana  

  Zoran Jovanović:  - Po meni bi bilo jako lepo da nastupi neko umetničko društvo, time bi
program dešavanja bio sasvim drugačiji. Takođe bih voleo da nastupi neka poznata grupa, kao i
neka poznata pevačica koju bi svi rado slušali, nevezano za žanr muzike koji peva. I bilo bi lepo
da sve to traje dosta dana.
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